
 
 
 
 
 
 
 

PROTOKOLL ETTER EKSTRAORDINÆRT ÅRSMØTE 2023 
 

Møtested: 
 

Digitalt gjennom Teams 

Dato: 
Tid: 

12. september 2023 
19:00 – 19:30 

 
 

Saksnr  

Åpning Styreleder Nina Vøllestad ønsket velkommen til ekstraordinært årsmøte. Begrunnelsen for innkalling til 

ekstraordinært årsmøte lå i muligheter for revidert forslag for disponering av Lokale aktivitetsmidler 

(LAM), samt behov for å gjennomføre etterhengende valg fra årsmøtet i mai 2023. 

 

Sak 1 Godkjenne representanter 
 
Fremmøtte representanter i antall 22 ble godkjente. 
I tillegg deltok 3 observatører, samt Sissel Gransæther fra Nordre Follo kommune. 
 
 
Vedtak: 
Fremmøtte representanter ble godkjente.  
 

Sak 2 Velge dirigent 
 
Som dirigent ble foreslått Oskar Andreas Kleven fra styret. 
 
 
Vedtak: 
Årsmøtet valgte enstemmig Oskar Andreas Kleven som dirigent 
 

Sak 3 Velge protokollfører 
 
Som protokollfører ble foreslått Lisbeth Coste, daglig leder i Idrettsrådet. 
 
 
Vedtak: 
Årsmøtet valgte enstemmig Lisbeth Coste som protokollfører 
 

Sak 4 Velge representanter til å underskrive protokoll. 
 
Det ble fremlagt forslag på to representanter fra de frammøtte. 
 
 
Vedtak: 
Årsmøtet valgte enstemmig Jan Erik Aale, Oppegård IL og Gabrielle Drageseth, Gjersjøen Golfklubb til å 
underskrive protokoll sammen med referent. 
 

Sak 5 Godkjenne forretningsorden 
 
Som forretningsorden foreslo styret i idrettsrådet følgende: 
Votering i sak foregår ved håndsopprekking i Teams.  
 



Det foreslås ingen regulering av taletid, eller antall ganger man kan ta ordet i samme sak, men 
dirigenten har adgang til å innføre restriksjoner på tid dersom det viser seg nødvendig. Dirigent gis 
adgang til å sette strek. 
 
 
Vedtak: 
Årsmøtet godkjente enstemmig den foreslåtte forretningsorden. 
 

Sak 6 Godkjenne innkalling 
 
Innkalling ble sendt ut pr epost til alle medlemslag 29. august 2023.  
 
 
Vedtak: 
Årsmøtet godkjente enstemmig innkallingen til Nordre Follo Idrettsråds ekstraordinære årsmøte 2023. 
 

Sak 7 Godkjenne saksliste 
 
Ekstraordinært årsmøte skal i henhold til loven bare behandle de saker som er angitt i vedtaket om 
innkalling av ekstraordinært årsmøte.  
I vedtaket til styret ble det besluttet å innkalle til ekstraordinært årsmøte for å godkjenne kriterier for 
fordeling av Lokale Aktivitetsmidler, og foreta valg til de vevene som ikke ble fylt på ordinært årsmøte, 
samt erstatter for nestleder som trakk seg i juni. 
 
Ekstraordinært årsmøte ble innkalt med følgende saksliste: 

1. Godkjenne de fremmøtte representantene  
2. Velge dirigent 
3. Velge protokollfører 
4. Velge to representanter til å underskrive protokollen  
5. Godkjenne forretningsorden  
6. Godkjenne innkallingen  
7. Godkjenne saklisten  
8. Behandle   

a. Godkjenne kriterier for fordeling av LAM 
b. Foreta valg 

   
 
 
Vedtak: 
Årsmøte godkjente enstemmig saksliste for ekstraordinært årsmøtet 2023. 
 

Sak 8A Godkjenne kriterier for fordeling av LAM 
 
Saken ble presentert av styreleder Nina Vøllestad med bakgrunn i det utsendte saksgrunnlaget. 
Kulturdepartementet (KUD) har åpnet opp mulighet for at idrettsrådet kan disponere opp til 5% av 
LAM til drift av idrettsrådet og felles tiltak for idretten i kommunen. For å realisere dette må 
kommunen gi tilskudd med minimum tilsvarende sum, og det må være et årsmøtevedtak.  
 
Styrets forslag er at årsmøtet godkjenner å gjøre bruk av muligheten, og gjennom dette at det ikke 
kreves inn kontingent fra lagene. Dette sparer idrettsrådet for arbeid da både jobben med fakturering 
og purringer bortfaller. 
 
Erik Johansen fra Kolbotn Sykkelklubb stilte spørsmål i forhold til økonomiske konsekvenser av 
forslaget.  
Anne Lise Sørli i styret ga svar om at forslaget i sum penger til idrettsrådet ikke gir stor forskjell. 
Kontingent til lagene ble på årsmøtet i 2023 besluttet halvert i forhold til kontingenten som ble 
innkrevd året før. For 2023 er det budsjettert med inntekt fra kontingent på 240.000,- - den summen 
bortfaller og blir erstattet med disponeringen av LAM. 
 
Forslaget for LAM fordeling er likt det som ble vedtatt i 2023, med tilleggspunkt 1a og 2. 



 
Vedtak: 
 
1. LAM fordeles slik:  

a. 5% av tildelingsbeløpet fordeles til idrettsrådet til drift og felles tiltak for idretten i 
Nordre Follo  

b. Inntil 5 % av resterende andel av tildelingsbeløpet fordeles etter søknad til spesielle 
aktivitetsskapende tiltak for personer med funksjonsnedsettelser eller spesielt utsatte 
grupper som i liten grad deltar i organisert idrett  

c. Resterende beløp fordeles i to: 1/3 til aktivitetsregistrerte barn (6–12 år) og 2/3 til 
aktivitetsregistrert ungdom (13–19 år).  

 
2. Medlemskontingent settes til kr 0 pr medlem for 2023 
 
 

Sak 8B Valg 
 
Etter årsmøtet i mai 2023 gjenstod det valg til rollene varamedlem til styret og varamedlem til 
kontrollutvalget. I tillegg er nestledervervet blitt ledig da valgt person trakk seg i sommer. 
 
Valgkomiteen hadde ikke lykkes å finne noen kandidater til de tre vervene.  
Dirigenten åpnet opp mulighet for at deltagere i møtet kunne stille benkeforslag. Det kom ingen 
forslag. 
 
Styret foreslo da for årsmøtet at styret fortsetter med den sammensetningen som er pr nå. Styret er 
fulltallige gjennom at styret har en vararepresentant som rykker opp som styremedlem. 
Nytt valg utløses ikke før det ordinære årsmøtet i 2024, noe som gir valgkomiteen mer tid til å finne 
kandidater. Idrettslagene ble oppfordre om å hjelpe valgkomiteen gjennom å gi respons på 
henvendelser. 
 
 
Vedtak: 
Årsmøtet godkjente at styret i idrettsrådet fortsetter uten nestleder og varamedlem, og at 
kontrollutvalget fortsetter uten varamedlem. 
 

Avslutn. Styreleder Nina Vøllestad takket for oppmøtet og lukket det formelle møtet.  
Det ble åpnet for mulighet til at idrettslagene stille spørsmål til styret, eller ta opp saker til diskusjon.  
Ingen saker ble tatt opp eller spørsmål stilt. 
 
Kommunevalgets resultater viser at det blir en ny politisk ledelse i Nordre Follo. Styret i idrettsrådet 
ser frem til samarbeid med den nye ledelsen, og vil jobbe for å få til de gode relasjonene og sørge for 
at de sakene som allerede er løftet opp også følges opp videre. 
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_______________   _________________   ______________ 
Jan Erik Aale    Gabrielle Drageseth   Lisbeth Coste 
          Referent 
           


